

## ROMAIN JEROME



### Titanic-DNA T-oxy IV Ultimate Rust

Now that the Rusted Steel T-Oxy II has become a collector's item, its 2,012 pieces all sold and production of this limited series ended, Romain Jerome has decided to launch a new timepiece that is even more unconventional. The Titanic-DNA T-Oxy IV Ultimate Rust, with its stabilized rusted bezel, represents the last possible stage of oxidation before the steel decomposes. Adept of the T-Oxy concept will not fail to see this particular model as the most gripping interpretation of all. Edition limited to 500 watches.

Movement	Self-winding, exclusive C22RJ51 Concepto calibre by Jaquet
Functions	Hours, minutes, seconds, date
Case	Matt (18K) 5N pink gold, 46 mm Bezel in oxidised stabilised steel, T-Oxy IV Ultimate Rust concept Double-sided anti-reflective sapphire crystal Engraved medallion on back Water-resistant to 50 m
Dial	Black, using vaporisation of coal from the holds of the Titanic Small seconds and date at 9 o'clock
Bracelet/Strap	Rubber or full-skin Hornback crocodile leather, with 18K pink gold folding clasp

## ROMAIN JEROME



### Titanic-DNA T-oxy IV Ultimate Rust

Alors que la Rusted Steel T-Oxy II vient d'accéder au status de collector, ses 2012 pièces ayant toutes été vendues et la production de cette série limitée arrêtée, Romain Jerome lance une nouvelle pièce qui repousse encore plus loin les limites. La Titanic-DNA T-Oxy IV Ultimate Rust, avec sa lunette rouillée stabilisée, caractérise le dernier niveau d'oxydation possible avant décomposition de l'acier. Les adeptes du concept T-Oxy ne manqueront pas d'y voir son interprétation la plus saisissante. Edition limitée à 500 exemplaires.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre exclusif C22RJ51 Concepto by Jaquet
Fonctions	Heure, minute, seconde, date
Boîtier	Or rose (18K) 5N mat, 46 mm Lunette en acier oxydé stabilisé selon concept T-Oxy IV Ultimate Rust Glace saphir avec double traitement antireflets Fond médaillon gravé Étanche à 50 mètres
Cadran	Noir, par vaporisation du charbon issu des cales du Titanic Petite seconde et date à 9h
Bracelet	Caoutchouc ou crocodile pleine peau Hornback avec boucle déployante en or rose (18K)